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Abstract (en)
[origin: CA2997488A1] The invention relates to a device for producing spunbonds from endless filaments, comprising at least one spinneret, at least
one cooling device, at least one stretching device and comprising at least one depositing device for depositing the filaments. At least one diffusor is
arranged between the stretching device and the depositing device so that filaments and primary air from the stretching device enter into the diffusor.
In the region of the at least one diffusor at least two secondary air inlet gaps arranged on opposite sides of the diffusor are provided. At least one
secondary air inlet gap is formed with the proviso that the secondary air flows in at an angle a with respect to the filament flow direction FS, wherein
the inflow angle a is less than 100°. An extraction device for extracting air through the depositing device. An extraction region arranged underneath
the diffusor outlet has a width b in the machine direction which is greater than the width B of the diffusor outlet.

Abstract (de)
Vorrichtung zur Herstellung von Spinnvliesen aus Endlosfilamenten mit zumindest einer Spinnerette, zumindest einer Kühlvorrichtung, zumindest
einer Verstreckvorrichtung und mit zumindest einer Ablageeinrichtung zur Ablage der Filamente. Zwischen der Verstreckvorrichtung und
der Ablageeinrichtung ist zumindest ein Diffusor angeordnet, so dass Filamente und Primärluft aus der Verstreckvorrichtung in den Diffusor
gelangen. Im Bereich des zumindest einen Diffusors sind zumindest zwei an gegenüberliegenden Seiten des Diffusors angeordnete Sekundärluft-
Eintrittsspalte vorgesehen. Zumindest ein Sekundärluft-Eintrittsspalt ist mit der Maßgabe ausgebildet, dass die Sekundärluft in einem Winkel ± zur
Filamentströmungsrichtung einströmt, wobei der Winkel ± kleiner als 100° ist. Es ist eine Absaugungseinrichtung zum Absaugen von Luft durch die
Ablageeinrichtung vorgesehen. Ein unterhalb des Diffusoraustrittes angeordneter Absaugbereich weist eine Breite b in Maschinenrichtung auf, die
größer ist als die Breite B des Diffusoraustrittes.
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